
 

 

 

ROMÂNIA 

JUDEŢUL ALBA  

MUNICIPIUL ALBA IULIA 

CONSILIUL LOCAL 

 

    PROCES VERBAL 

 

Încheiat azi 31 iulie 2014, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului   Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 808/2014 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marcel Jeler: ”Conform regulamentului, supun la vot aprobarea proceselor 

verbale  ale  şedinţelor anterioare. Cine este pentru?” 

”Fiind supuse la vot, acestea au fost votate cu 19 voturi pentru.” 

Marcel Jeler: ”Dau cuvântul domnului preşedinte.” 

Jidveian Ovidiu Viorel: "Din totalul de 21 de consilieri aleşi, sunt prezenţi un 

număr de 19  de  consilieri. Lipseşte domnul consilier Petric Vasile.  Domnul consilier 

Clepan Dimitrie intră în sala de şedinţe după discutarea proiectului nr. 1 al ordinii de 

zi. Aşadar şedinţa noastră este legal constituită.” 

Marcel Jeler: „Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre  participă: doamna Teofila Ţîr – director executiv,  d-na Mihaela Petcu 

- consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară,  

doamna Călin Hedviga - arhitect şef, doamna Luminiţa Fara - compartiment 

Informare, presă, comunicare, relaţii publice,  doamna Aurica Groza - şef  Serviciu 

public comunitar pentru cadastru şi agricultură, doamna Crina Dumitrescu - director 

Direcţia Programe, domnul Bucur Vasile - şef Birou resurse umane, relaţii 

internaţionale,  precum şi presa." 

 Jidveian Ovidiu Viorel: "Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea 

pentru această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. 

Cine este pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru." 

Jidveian Ovidiu Viorel: "Pe ordinea de zi avem 22 proiecte de hotărâri. 

Suplimentar au fost introduse două proiecte după cum urmează: 

 23. Proiect de hotărâre  privind însuşirea documentaţiei tehnice de dezlipire 

pentru imobilul (construcţie) situat în Alba-Iulia, b-dul Republicii. 

 24. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea HCL nr. 179/2014 cu 

privire la aprobarea Regulamentului de funcţionare şi utilizare a Bazinului Olimpic din 

municipiul Alba-Iulia. 

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE – MODIFICARE PUZ DEALUL FURCILOR, ALBA IULIA, STR. 

BRANDUSEI, solicitant SIMESCU MIRCEA si ELISABETA, SIMESCU 

MARIANA, BORZA SIMILIE, BORZA VASILE” din cadrul proiectului nr. 19 

privind aprobarea unor documentaţii de urbanism este retras de pe ordinea de zi.” 



 

 

 

 Supun la vot proiectul ordinii de zi cu  completările  şi modificările aduse. 

Cine este pentru?” 

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru.” 

Jidveian Ovidiu Viorel: ”Şi acum vă prezint următorul  

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

 I. Proiecte de hotărâri privind:  

1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli  al municipiului Alba 

Iulia  

2. Execuţia bugetului general de venituri şi cheltuieli pe trimestrul II anul 2014, 

al municipiului Alba Iulia  

3. Modificarea HCL nr. 19/2014 cu privire la aprobarea redistribuirii pe obiective 

de investiţii şi reeşalonarea creditului bancar contractat în anul 2010 

4. Aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a sistemului de parcare 

cu plată în Cetatea Alba Carolina 

5. Aprobarea participării la Programul de stimulare a înnoirii parcului auto 

naţional a Căminului pentru persoane vârstnice Alba Iulia  

6. Aprobarea finanţărilor nerambursabile alocate pentru activităţile non profit de 

interes local pentru anul 2014 

7. Modificarea anexelor nr. 1 şi nr. 2 din Hotărârea nr. 118/2014 a Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia  

8. Modificarea HCL nr. 183/2014 privind aprobarea Cererii de finanţare şi a 

cheltuielilor aferente proiectului  “ Creşterea performanţei  energetice a unor blocuri 

de locuinţe din Municipiul Alba Iulia” 

9. Aprobarea protocolului de Cooperare privind amenajarea unui teren de volei pe 

nisip în cadrul proiectului ”Reţea Pilot Focusată pe activităţi temoprare ca instrumente 

de regenerare urbană” -  Acronim TUTUR 

10. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-

economici, fază PT, aferenţi obiectivului ”Creşterea performanţei energetice a blocului 

20 scara A+B, cu 88 apartamente” din municipiul Alba Iulia  

11. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-

economici, fază PT, aferenţi obiectivului ”Creşterea performanţei energetice a blocului 

18 scara A+B, cu 88 apartamente” din municipiul Alba Iulia  

12. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-

economici, fază PT, aferenţi obiectivului ”Creşterea performanţei energetice a blocului 

16 scara A+B, cu 88 apartamente” din municipiul Alba Iulia  

13. Aprobarea unor modificări în statul de funcţii al aparatului de specialitate al 

Primarului municipiului Alba Iulia, al Serviciului public ”Administrarea patrimoniului 

local”, al Serviciului public comunitar local de evindenţă a persoanelor, al Direcţiei de 

asistenţă socială, al Serviciului public de asitenţă medicală aflate în subordinea 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia  

14. Aprobarea unui schimb de locuinţe pentru tineri destinate închirierii din 

municipiul Alba Iulia  



 

 

 

15. Repartizarea unei locuinţe pentru tineri destinate închirierii, rămase vacantă 

din municipiul Alba Iulia  

16. Alocarea unor sume de bani, din bugetul local, pentru activităţi culturale 

17. Îndreptarea erorii materiale la documentatia ,, Plan urbanistic general si 

amenajarea teritoriului administrativ al municipiului Alba Iulia – reactualizare“ 

aprobat prin HCLnr.158/2014 

18. Atribuirea denumirii unor strazi din municipiul Alba Iulia  

19. Aprobarea unor documentaţii de urbanism :  

 Art.1: Nu Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE ALINIAMENT 

LA STR. MUNCEL (APROBAT CU HCL 108/2008), ALBA IULIA-MICESTI, STR. 

MUNCEL, NR.7, solicitant PETRE ILIE SI MARIA, GHERMAN NICOLAE 

MARIUS, NICOARA CALIN NICOLAE, ZGARDAN CRISTINA MARIA”, 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal „PARCELARE LOTURI, 

CONSTRUIRE LOCUINTE FAMILIALE SI REALIZARE ACCES, ALBA IULIA, 

MICESTI, STR. DRAGASANI, NR.20, solicitant MAN PETRU RAUL, DAN IOAN 

SI SOTIA ARANKA”, 

 Art.3 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE ALTAR DE 

VARA, ALBA IULIA, CETATE ALBA CAROLINA, STR. MITROPOLIT SIMION 

STEFAN, solicitant ARHIEPISCOPIA ORTODOXA”, 

 Art.4 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMPLASARE PANOU 

TRIDIMENSIONAL, ALB A IULIA, STR. GH. SINCAI, solicitant SC TIPOREX 

SRL”, 

 Art.5 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, ALBA IULIA, STR. IPOTESTI, NR.25, solicitant DRAGHITA 

GABRIELA MARIA”, 

 Art.6 Nu Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „SCHIMB DE DESTINATIE 

DIN SPATIU COMERCIAL IN SPATIU ALIMENTATIE PUBLICA SI 

CONSTRUIRE COPERTINA PENTRU TERASA, ALBA IULIA, B-DUL 

TRANSILVANIEI, NR.56, solicitant ONITA DAN MIHAI”,  

 Art.7 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE HALA 

INTRETINERE UTILAJE SI DEPOZITARE MATERIALE, ALBA IULIA, STR. 

TURNATORIEI, NR.10, solicitant SC SIPATUB SRL”, 

 Art.8 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „ CONSTRUIRE 3 LOCUINTE 

INSIRUITE, ALBA IULIA - MICESTI, STR. ALEEA BAISOARA, NR.4, solicitant 

SC SENIDO SRL”, 

 Art.9 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMPLASARE TOTEM, ALBA 

IULIA, ZONA PARCULUI UNIRII, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA” conform 

planului de situatie anexat. 

 Art.10 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSERVAREA SI 

REVITALIZAREA CAPONIEREI DINTRE BASTIONUL SF. ELISABETHA SI 

BASTIONUL SF. CAROL, CETATEA ALBA CAROLINA, solicitant MUNICIPIUL 

ALBA IULIA”, 

 Art.11: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSERVAREA SI 

REVITALIZAREA IMOBILULUI SITUAT PE STR. MILITARI NR.3 IN VEDEREA 



 

 

 

AMENAJARII SPATIULUI CULTURAL ANTIQUITAS, CETATEA ALBA 

CAROLINA, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, 

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE SI COLECTIVE, ALBA IULIA, DEALUL FURCILOR, solicitant 

BUCUR VASILE si BUCUR ANA”,  

 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „ELIMINARE TRONSON STRADA 

ZONA LALELELOR, ALBA IULIA, ZONA STR. I. LANCRANJAN – 

FANTANELE, solicitant CAMELIA CIOANCA SI DAN PAVELEAN”,  

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE ALINIAMENT LA 

PUZ “DUPA GRADINI”APROBAT CU HCL 41/1998, ALBA IULIA, STR. MIHAIL 

KOGALNICEANU, NR.17,,  solicitant MOGA CRISTIAN DANIEL, MOGA 

ELENA”,  

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE – MODIFICARE PUZ DEALUL FURCILOR, ALBA IULIA, STR. 

BRANDUSEI, solicitant SIMESCU MIRCEA si ELISABETA, SIMESCU 

MARIANA, BORZA SIMILIE, BORZA VASILE”,  

 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE HALE 

INDUSTRIALE SI SERVICII, ZONA CENTURII DE OCOLIRE A MUNICIPIULUI 

ALBA IULIA, solicitant URSA  IOAN, BOBOTEAN GLIGOR”,  

20. Parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia 

asupra imobilului (teren) situat în Alba Iulia, str. Calea Moţilor, FN 

21. Însuşirea documentaţiei de parcelare în vederea înscrierii în evidenţele de 

carte funciară a construcţiei ”Casa de cultură a Sindicatelor” Alba Iulia  

22. Rectificarea suprafeţei imobilelor (terenuri) situate în Alba Iulia, str. Decebal, 

nr. 21 

 23. Proiect de hotărâre  privind însuşirea documentaţiei tehnice de dezlipire 

pentru imobilul (construcţie) situat în Alba-Iulia, b-dul Republicii. 

 24. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea HCL nr. 179/2014 cu 

privire la aprobarea Regulamentului de funcţionare şi utilizare a Bazinului Olimpic 

din municipiul Alba-Iulia. 

     

       II. Diverse 

III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna august 2014. 

 

   

 Jidveian Ovidiu Viorel: ” Proiectul nr. 1 al ordinii de zi.” 

         
 1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului Alba 

Iulia.  

 Se  dă cuvântul  doamnei Teofila Ţîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 



 

 

 

servicii publice şi comerţ. 

          Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Teofila Ţîr: ”Înafară de datele  pe care vi le-am prezentat în materiale, în cursul 

zilei de ieri ora 15,00 am primit o adresă de la Direcţia Generală a Finanţelor prin care ni 

s-a aprobat  mutarea sumei de 762 mii lei din trimestrul IV în trimestrul III, sumă rezultată 

din TVA destinată finanţării cheltuielilor de personal la învăţământ. Aceasta a fost  una din 

modificări. 

  Pe urmă, la cap. 66 Asistenţă medicală, după cum bine ştiţi, avem cabinetele 

medicale de la şcoli, cabinetele stomatologice. Am cuprins în proiect suma de 110 mii lei 

pentru dotarea cu aparatură necesară pentru că este foarte veche cea actuală. Şi am cuprins 

în buget pentru dotarea acestor cabinete medicale suma de 110 mii lei. 

  Tot la capitolul Asistenţă medicală am mai cuprins pentru reparaţii curente în 

vederea igienizării acelor spaţii, cabinete medicale, o zugrăveală şi ce mai este necesar pe 

acolo, raşchetat parchet sau ce se mai impune acolo cu suma de 27 mii lei. 

  O altă modificare la cap. 68 Asigurări şi asistenţă socială am cuprins suma de 23 

mii lei pe care dumneavoastră aţi aprobat-o  într-o şedinţă anterioară  pentru cele două 

proiecte Experienţă pentru eficienţă şi proiectul FEMRO. 

  Şi încă o modificare la cap. 70.02 Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică am 

cuprins în urma apariţiei unei sentinţe definitive şi irevocabile o demolare a unei clădiri 

care este realizată fără autorizaţie. Şi în urma procesului demolăm această clădire. Am 

prins suma de 43 mii lei pentru această lucrare.” 

  Pocol Dorin: ”Unde este clădirea?” 

  Teofila Ţîr: ”Domnul viceprimar Paul Voicu vă poate spune mai multe. Nu ştiu 

exact unde este. Undeva pe strada Vasile Alecsandri.” 

  Paul Voicu: ”De ani de zile avem un proces în instanţă între Vinţan şi Hapca. S-a 

finalizat procesul şi suntem obligaţi prin executor să punem în aplicare sentinţa. O să 

apelăm la jandarmi, la toată lumea, Poliţia locală să demolăm. Păgubitul trebuie să ne dea 

banii după aceea. Dacă nu vrea, o să acţionăm în instanţă. E o poveste lungă aici. De cât 

timp se judecă?” 

  Călin Hedviga: ”Eu am venit în Primărie acum 12 ani şi atunci era procesul pe rol.” 

  Paul Voicu: ”De vreo 15 ani.” 

  Călin Hedviga: ”Trebuie să informez Consiliul local că demolarea trebuie făcută 

până în data de 13 septembrie pentru că de aici încolo municipiul plăteşte penalităţi.” 

  Paul Voicu: ”Da. Ne şi amendează instanţa dacă nu punem în aplicare  sentinţa. 

Ştiţi cum e. Nu ne putem juca. Ne amendează pe banii noştri.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt aşadar supun la vot. 

Cine este pentru aprobare cu amendamentele propuse?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentele a fost votat cu 19 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 211/2014. 

 

 Intră în sala de şedinţă domnul consilier Clepan Dimitrie. În sală sunt prezenţi 20 

de consilieri. 



 

 

 

 

   2. Execuţia bugetului general de venituri şi cheltuieli pe trimestrul II anul 

2014, al municipiului Alba Iulia  

  Se dă cuvântul doamna Teofila Ţîr   care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

          Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Teofila Ţîr: ”La punctul 2 de exemplu legea prevede ca la fiecare sfârşit de 

trimestru, luna următoare să supunem spre aprobare  Consiliului local execuţia la 

trimestrul anterior. V-am trecut în materiale absolut toate capitolele cu realizări, cu 

plan.” 

 Rareş Buglea: ”Doar o singură observaţie am aici la acest subiect. Poziţia mea 

vis a vis de bugetul local va fi alta dacă singurul amendament pe care l-am avut eu la 

începutul anului, la votarea bugetului care mi s-a aprobat verbal nu va fi pus în 

aplicare. Pentru că, iată, suntem trecuţi de jumătatea anului! Eu atunci am avut un 

singur modest amendament  cu privire la strada Iasomiei din cartierul Pâclişa. Mi s-a 

spus da. E trecut de jumătatea anului şi nu s-a întâmplat nimic acolo. O să am rezerve 

vis a vis de buget.” 

 Paul Voicu: ”Ok. Vom ţine cont.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la 

vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 212/2014 

 

 3. Modificarea HCL nr. 19/2014 cu privire la aprobarea redistribuirii pe 

obiective de investiţii şi reeşalonarea creditului bancar contractat în anul 2010 

Se dă cuvântul  doamnei Teofila Ţîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

          Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Teofila Ţîr: ”Având în vedere că doamna Silvia Moldovan are probleme în familie 

o să susţin eu acest proiect. Creditul contractat prin banca Uni Credit şi partea de credit 

care a rămas neutilizat pentru 2014 avem de fapt act adiţional până la 31 august. Datorită 

faptului că nu ne putem încadra în acest termen este necesar a fi prelungit acest contract 

cu încă patru luni până la sfârşitul anului. De aceea este necesară aprobarea acestuia în 

Consiliul local. Sperăm să îl utilizăm până la sfârşitul anului. Oricum ne trebuie urgent 

pentru că merge la Ministerul Finanţelor la comisia de autorizare. Şi după ce avem 



 

 

 

această aprobare putem utiliza acest credit în continuare.” 

  Pleşa Gabriel: ”Doamna directoare! Şi banca este de acord în aceleaşi condiţii?” 

  Teofila Ţîr: ”Acum am avut o discuţie cu banca de principiu. În aceleaşi condiţii 

ne-a aprobat actul adiţional până la 31 august 2014. Acum au zis că s-ar putea să 

negocieze şi ei  cu Bucureştiul şi s-ar putea să aplice ceva comision în plus. Eu am 

întrebat cam cât ar fi. Au zis că între 0,5 şi 1%.” 

  Pleşa Gabriel: ”La suma aceasta?” 

  Teofila Ţîr: ”Da. Nu mai sunt aşa mulţi bani de folosit.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot 

aprobarea acestui proiect. Cine este pentru?”  

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20  voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 213/2014 

 

 4. Aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a sistemului de 

parcare cu plată în Cetatea Alba Carolina 

 Se dă cuvântul  domnului Vodă Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Vodă Ioan: ”Vreau să vă informez că acest regulament a fost postat pe site-ul 

Primăriei pentru dezbatere publică în perioada 17. 06. 2014 - 25. 07. 2014. Deci, o lună 

de zile. În urma acestui termen am primit o adresă de la unitatea militară care 

funcţionează în zonă şi care ne-a cerut să facem nişte completări. La articolul 8 s-a omis  

din acest regulament. Acolo scrie: pot circula fără tichet de parcare respectiv următoarele 

categorii. S-a omis să trecem autovehiculele aparţinând Ministerului Apărării Naţionale. 

Şi dânşii cer să completăm.  Ministerul Apărării Naţionale cere să completăm.” 

  Paul Voicu: ”Să ne înţelegem. Nu angajaţii ci maşinile aparţinând Ministerului 

Apărării naţionale.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Camioane, chestii.” 

  Vodă Ioan: ”Atât am primit după cele treizeci de zile. O singură adresă de la 

Ministerul Apărării Naţionale.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Consiliul Judeţean nu a solicitat?” 

  Vodă Ioan: ”Nu.” 

  Zdrânc Daniel: ”Tot la articolul 8 vă propun să mai punem o literă la facilităţi: 

autovehicolele aparţinând Consiliului local şi inclusiv cele ale consilierilor locali. Să nu 

mai întâmpinăm probleme în cazul în care va trebui  să ne deplasăm  în zonă în calitate de 

consilier local.” 

  Rareş Buglea: ”Calitate care este 24 de ore.” 

  Vasile Crişan: ”Tot la articolul 8 la litera „d” zice alte categorii. Dacă nu zicem la 



 

 

 

alte categorii ce anume, putem trece orice. Că oricine vine şi zice: domnule, alte categorii! 

Şi nu ştiu dacă e bine alte categorii. Trebuie specificat exact care sunt cele alte categorii. 

Ceea ce eu nu văd bine.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Domnul viceprimar! Vreau să vă spună câteva cuvinte.” 

  Şerdean Dorin Pavel: ”Dacă merg eu în Cetate cu maşina mea trebuie să plătesc. 

Dacă merg ca şi consilier local după ora patru. Nu ştiu dacă ar fi ok să le dăm consilierilor 

locali.” 

  Zdrânc Daniel: ”Ar fi ok pentru că mandatul de consilier este 24 de ore din 24. Şi 

parcarea este în administrarea Consiliului local.” 

  Şerdean Dorin Pavel: ”Eu mi-am spus părerea, domnule preşedinte!” 

   Zdrânc Daniel: ”Nu văd nici o problemă.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Şi eu, din acest punct de vedere, zic că noi, ca şi consilieri 

locali ar trebui să dăm un exemplu, să plătim şi noi ca şi orice cetăţean.  Şi o să vă spun şi 

de ce. Pentru că, creăm un precedent periculos. Practic, pe această parcare de 120 de 

locuri sau 200 câte sunt, s-a făcut ca municipiu o investiţie serioasă în zona respectivă   să 

încerce să recupereze ceva bani din această taxă de parcare. În principal beneficiarii, din 

câte am citit eu şi din câte ştiu eu, ai acestor parcări  sunt mai mult turişti, mai mult 

studenţi. Deci, oameni care nu sunt din municipiu. Pentru că, majoritatea celor din 

municipiu care merg în plimbare  în zona istorică  merg pe jos.  Pentru că este o plimbare 

plăcută. Din punctul meu de vedere, ca şi consilier local cred că nu ar trebui să exceptăm 

şi consilierii locali. Şi vă spun şi de ce. Dacă exceptăm consilierii locali va veni după 

aceea să exceptăm şi Consiliul Judeţean şi angajaţii de la Consiliul Judeţean. Şi practic, 

marea majoritate a parcării va fi ocupată de persoane exceptate.  Din punctul acesta de 

vedere cred că este un precedent  periculos şi din acest punct de vedere un leu sau doi lei 

pe oră nu cred că este o povară mare pentru consilierii locali. Cred că noi ca şi consilieri 

locali  trebuie să dăm  un exemplu din punctul acesta de vedere şi nu să ne creăm noi 

facilităţi.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Sunt de acord cu ceea ce spune domnul preşedinte. Şi mai 

mult, cred că apare şi o problemă tehnică. Ne poate spune domnul Vodă dacă e aşa sau 

nu. Deci, acolo sunt exceptate din câte ţin eu minte salvarea, pompierii, etc, care nu 

parchează. Deci, locurile libere, el marchează câte maşini au intrat şi lasă verde atâta timp 

cât sunt locuri libere. În momentul în care nu mai sunt locuri libere el nu mai lasă verde.” 

  Vodă Ioan: ”Automat apar. La intrare se vor monta semafoare.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”E greu făcut sistemul de intrare. Pentru că ei intră în 

misiune. Nu vin să stea acolo două ore, cât se desfăşoară  nu ştiu ce ceremonii. Eu aşa am 

înţeles.” 

  Paul Voicu:  ”Îmi cer scuze, domnule preşedinte. Dacă ascultăm şi alţi consilieri, a 

fost o singură opinie pentru. Majoritatea sunt împotrivă. Aşa că, nu trebuie să discutăm o 

jumătate de oră pe acest aspect.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte intervenţii?” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Nu are legătură cu articolul 8. Are legătură cu articolul 

14. În comisie, după cum aţi discutat, sunt sancţiunile înscrise. La litera ”g”  noi 

propunem să o scoatem: neafişarea tichetului de parcare la loc vizibil pe bord este 

amendă. Ea este descrisă la obligaţiile omului dar nu văd de ce ar fi neapărat afişarea 



 

 

 

avizului de parcare câtă vreme el intră, îşi ia, se duce şi plăteşte.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”El nu poate intra fără tichet.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Da. Şi apare la obligaţiile omului.” 

  Paul Voicu: ”S-a discutat în comisie?” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Da.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Sunt două amendamente până acum. Dacă mai sunt 

altele?” 

  Albani Rocchetti Simone: ”Eu propun  dacă este posibil să fie un abonament lunar. 

Pentru că, cu siguranţă o să fie şi din angajaţii  care lucrează în zonă.” 

  Vodă Ioan: ”Ei au carduri.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Şi îi costă numai 30 de lei pe an.” 

  Albani Rocchetti Simone: ”Înseamnă că nu l-am văzut eu. 

  Şi legat de amenzi. Totuşi mi se pare foarte mult. Adică, între două şi patru 

milioane mi se pare destul de mult.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”De aceea am propus să o scoatem.” 

  Albani Rocchetti Simone: ”E foarte mult ca şi amendă. Să nu fim aşa ca şi poliţia. 

Pentru orice îţi dă amendă de 3, 4, 5 milioane când oamenii câştigă 8 - 10 milioane pe 

lună. Adică, pentru un tichet de genul acesta că nu este expus bine să iei o amendă de 2 

milioane, mi se pare exagerat.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”A fost eliminat.” 

  Pocol Dorin: ”În primul rând penalităţile acestea, după părerea mea, sunt aberante. 

Nu sunt corelate. Adică, indiferent ce ai încălcat, amenda este 200-400. Ar trebui să fie 

graduale. Adică, să crească sau să descrească în funcţie de gravitate. Şi după părerea mea, 

cel mai grav ar fi să distrugă cineva ceea ce s-a investit. Şi în mod normal ar trebui să se 

facă o diferenţiere între fapte şi gravitatea lor. 

  Şi în al doilea rând aş vrea să întreb: studenţii care vor să meargă la şcoală cu 

maşina, ei intră la categoria abonamente?” 

  Vodă Ioan: „Nu. Intră la categoria vizitatori. Vor lua tichet şi la ieşire vor plăti. 

Cardurile de acces se eliberează doar riveranilor şi instituţiilor care au angajaţi.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Şi care au locuri de parcare. Ei nu vor parca pe locurile de 

parcare publice.” 

  Vodă Ioan: ”Le este interzis celor care au carduri să parcheze pe locurile publice.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Dacă, spre exemplu, Universitatea are multe locuri de 

parcare, dacă dă studeţi doar la studenţi, nici o problemă! Au locurile lor de parcare dar să 

nu ocupe din parcările publice.” 

  Pocol Dorin: ”Un student e ca un angajat. Până la urmă merge până la 6-8 ore pe zi 

acolo.” 

  Paul Voicu: ”Dragii mei! Nu se poate 200 de parcări la 7000 de studenţi! Ce 

facem?” 

  Pocol Dorin: ”Şi mai am încă o observaţie. În momentul în care 2 lei pe oră, în 

momentul în care îşi lasă cineva 24 de ore, nu există un discount? Peste tot este!” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Dacă aveţi un amendament, haideţi să îl încropim dacă 

doriţi!” 

  Pocol Dorin: ”Două lucruri aş propune. Vreau să amendăm: 



 

 

 

  1. Penalităţile în funcţie de gravitate 

  2. În toată lumea la 24 de ore există o reducere.” 

  Rareş Buglea: ”Da dar la varianta aceasta cu 24 de ore nu putem lua în calcul 

înoptarea acolo la hotel. Hotelul are altele separate.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Are parcarea lui.” 

  Pocol Dorin: ”Unde? Nu are nici o parcare! Sunt cele din faţă! Deci, cu oaspeţii de 

la hotel ce se întâmplă?” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Ei îşi iau cardul de acces hotel şi îşi rezolvă cu ei.” 

  Clepan Dimitrie: ”La cinci milioane camera cred că îşi permit să plătească.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Câte locuri de parcare au ei în incintă?” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Nu au în incintă.” 

  Pleşa Gabriel: ”Domnule preşedinte! Dacă ei nu sunt exceptaţi e problema lor! Se 

vor descurca! E problema lor! Nu ştiu! Ei nu sunt exceptaţi!” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Din câte am înţeles cardurile sunt la preţuri derizorii. Şi 

atunci, dacă Consiliul Judeţean are 100 de angajaţi cu maşini, atunci vor obţine 100 de 

carduri? Aceasta este întrebarea legitimă pe care o pun.” 

  Marius Adrian Costinaş: ”Noi avem 200 de locuri de parcare.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Dacă au locuri de parcare. Să luăm Universitatea. Cele mai 

multe locuri de parcare le au în interior, acolo unde a fost Liceul nr. 4. Vreo sută de locuri. 

E numărul maxim de carduri care li se poate da. Pentru că ei nu au voie să parcheze pe 

locurile de parcare cu plată.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Am înţeles.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Ideea este că noi nu putem discuta lucrurile fără să 

ştim capabilităţile aparatelor care sunt acolo. Noi trebuie să ştim tehnic dacă aparatele 

care sunt puse acolo pot să facă treaba aceasta sau nu, că altfel degeaba votăm un 

amendament care nu este posibil.” 

  Albani Rocchetti Simone: ”Întrebarea mea este: acest abonament şi acest card este 

un card care se scanează la intrare sau nu ştiu, cum o să funcţioneze?” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Da.” 

  Albani Rocchetti Simone: ”Bun. Mi se pare normal să fie total diferit de celelalte 

carduri. Pentru că, altfel nu putem să ştim care e parcarea care ar trebui să fie în interiorul 

incintei sau care plăteşte pentru parcarea normală.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Şi va fi.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Acela e card, celălalt e bilet. La intrare îţi iei biletul 

sau dai cardul.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Ştiţi că s-au eliberat înainte cartele de intrare. Fiecare 

instituţie cu câte locuri de parcare avea, solicita la Primărie nominal pe fiecare maşină. Pe 

locurile de parcare pe care le avea.” 

  Albani Rocchetti Simone: ”Da. Exact.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii?” 

  Vasile Crişan: ”Referitor la acest regulament, ştiţi cu toţii că sâmbăta se oficiază 

foarte multe cununii în Alba-Iulia şi aproape toată lumea vrea să facă poze în Cetate. Ce 

facem? Le dăm acces?” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Nu. Îşi plătesc.” 



 

 

 

  Vasile Crişan: ”Staţi puţin! E vorba de oamenii din Alba-Iulia.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Îşi plătesc dacă vor să intre cu maşina.” 

  Vasile Crişan: ”Unde?” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Cum unde? La intrare dacă vor să intre cu maşina.” 

  Vasile Crişan: ”Au fost vreo 12 nunţi în interior.” 

  Paul Voicu: ”Domnul Crişan! De ce nu v-aţi consultat cu domnul Buglea şi cu 

domnul Popa Pavel şi să veniţi cu un amendament?” 

  Vasile Crişan: ”Păi amendamentul poate să fie! Sâmbătă am avut nuntă cu jumătate 

nuntaşii! Şi ce fac cu ei? Îi las pe strada Aurel Vlaicu? Eventual joia, când depun actele să 

spună fiecare: domnule, eu pe 24 când am nunta vreau 10 maşini sau 20 care să intre.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Domnul Crişan! Şi eu, când am fost la nuntă la Cluj am 

plătit parcare! Nu mi-a asigurat nimeni loc de parcare!” 

  Vasile Crişan: ”Trataţi-o cum consideraţi! Eu nu pot să fiu de acord cu aşa ceva.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii?” 

  Medrea Bogdan: ”Articolul 14, punctul ”f” distrugerea voită a stâlpilor 

ornamentali. Poate mai sunt doamne, domnişoare, domni care învaţă să conducă, poate 

mai au un accident şi îi amendăm dacă lovesc un stâlp. Cum stabiliţi dacă este voit? 

Adică, vandalism. Aceasta era ideea. Dacă e involuntar să nu mai dăm amenda.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Cum stabileşti dacă este involuntar?” 

  Medrea Bogdan: ”Păi dacă este vandalism!” 

  Albani Rocchetti Simone: ”Am şi eu o întrebare. Normal, bara se opreşte în 

momentul în care au intrat maşini cât este numărul de parcări?” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Apare lumina roşie la semafor.” 

  Pleşa Gabriel: ”Domnule preşedinte! Îmi pare rău că ne întindem puţin dar când e 

vorba de lucruri pentru care se taxează populaţia trebuie să fim foarte atenţi. Am o 

întrebare, domnul Vodă. Nu ştiu, probabil nimeni nu a venit la dezbatere publică. Dar din 

cei 9 sau 10 agenţi economici pe care îi avem acolo, maşinile lor de aprovizionare vor 

plăti?” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Ei au card.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Era bun punctul ”g” pentru că, altfel cum poţi să faci 

diferenţa între deţinător de card şi de tichet?  E bun punctul ”g”.” 

  Paul Voicu: ”Nu am inventat noi regulamentul acesta. Am discutat cu Primăria 

Sibiu care au de atâta timp acest regulament. Lăsaţi-l că e bun aşa! Trece Poliţia Locală şi 

îl vede că are tichetul acela de cumpărat în geam.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Mai sunt alte amendamente?” 

  Pleşa Gabriel: „Da. Era a doua chestiune dar ne-aţi întrerupt. În momentul în care 

intră în vigoare, cele două parcări de la Cetate, parcarea din faţa hotelului  şi din jurul 

Hotelului Cetate, parcarea de dincolo de la Casa de Cultură a Sindicatelor şi Arhivele 

Naţionale, categoric se va aglomera extrem de mult. Ce aş vrea să discutăm? Cele două 

parcări aparţin unor instituţii. Adică, Hotel Cetate îşi plăteşte nişte locuri de parcare acolo 

şi atunci clar se va intra acolo şi se va produce deranj. Şi dacă nu, va trebui să le facem 

nişte solicitări să îşi rezolve locurile de parcare. Dacă nu, va fi o nebunie şi domnul Vodă 

cred că sunteţi în asentimentul meu. Toată lumea se va buluci până în barieră. Şi până în 

barieră este strada Aurel Vlaicu care, abia circuli două maşini una pe lângă alta respectiv, 



 

 

 

dincolo cealaltă stradă, nu ştiu cum îi zice, Cetăţii care e plină de maşini, plus parcarea 

din faţa Arhivelor Naţionale. Deci, domnilor viceprimari, executivul, domnul Vodă va 

trebui să gândiţi altceva pentru evenimente. Ori parcările cu plată cu numărul locurilor 

care sunt ori instituţiile de acolo să îşi achite şi ei o taxă dacă vor să reţină loc de parcare. 

Pentru că, nu odată s-a întâmplat, domnilor! Nimeni nu a întrebat dacă hotelul îşi plăteşte 

un loc de parcare sau îi revine prin nu ştiu ce. Acolo este domeniul public. Clar. Deci, ar 

trebui. Repet. Puteţi zice că nu are legătură cu proiectul de azi. Dar va fi o problemă.” 

  Sandu Cornel Stelian: „Cred că la Cetate noi am venit într-un al consiliu şi cred că 

erai şi dumneata, domnul Pleşa, că ei şi-au amenajat parcarea cu condiţia să poată folosi. 

Trebuie căutată discuţia.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Alte discuţii? Dacă mai aveţi amendamente?” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: „În urma consultărilor aş vrea să modificăm 

amendamentul prin care scoatem punctul „g” cu modificarea amenzii la 50 de lei la 

punctul „g”. Deci, să rămână punctul „g”. Să rămână cu 50 de lei. Şi vă spun şi de ce. 

Este prins tot în regulament în cazul deteriorării sau pierderii tichetului de parcare, 

automatul va elibera un nou tichet, tichet amendă. Contravaloarea va fi de 50 de lei. Şi 

atunci, îl punem tot acolo la 50 de lei, echivalentul la pierderea tichetului.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Eu vă propun să începem să votăm amendamentele. 

  1. Amendamentul domnului Zdrânc cu gratuitatea pentru consilierii locali. Îl mai 

susţineţi? La articolul 8 să fie trecuţi şi consilierii locali.” 

  Zdrânc Daniel: „Da.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Supun la vot amendamentul. Cine este pentru?” 

   „Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 2 voturi pentru Zdrânc Daniel, 

Rareş Buglea, 4 abţineri Vasile Crişan, Clepan Dimitrie, Pocol Dorin, Pleşa Gabriel şi 14 

voturi împotrivă Paul Voicu, Ioan Bogăţan, Sandu Cornel Stelian, Domuţa Iulius Viorel, 

Popa Pavel, Albani Rocchetti Simone, Medrea Bogdan, Iancu Gheorghe, Oneţiu Cornelia 

Maria, Presecan Marius, Raul Sebastian Tudoraşcu, Şerdean Dorin Pavel, Jidveian Ovidiu 

Viorel, Marius Adrian Costinaş.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Acest amendament a fost respins.” 

  2. Al doilea amendament: art. 9, punctul „b” şi raportat la art. 14 punctul „g”, la 

acea aplicare a tichetului. Avem două amendamente. Cineva a spus să îl eliminăm de tot şi 

cineva a spus să micşorăm.” 

   Raul Sebastian Tudoraşcu: „Am revenit cu 50 de lei.” 

   Jidveian Ovidiu Viorel: „Supun la vot acest amendament pentru păstrarea dar 

modificată amenda 50 – 100 lei. Cine este pentru?” 

   „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru şi o abţinere 

Vasile Crişan.” 
 

  3. Jidveian Ovidiu Viorel: „Mai avem un amendament. Domnul Pocol l-a spus. 

Cine înoptează în Cetate să fie un tarif, un discount.” 

   Pocol Dorin: „Să fie diminuat.” 

   Paul Voicu: „Domnilor consilieri! Permiteţi-ne să vorbim cu cei care manageriază 

programul de la barieră, să vedem dacă se poate tehnic să revenim într-o şedinţă de 

consiliu.” 



 

 

 

     Jidveian Ovidiu Viorel: „Supun la vot amânarea acestui amendament. Cine este 

pentru amânare?” 

   „Fiind supusă la vot, propunerea de amânare a fost votată cu 20 voturi pentru 

amânare.” 
 

  4. Jidveian Ovidiu Viorel: „Mai avem un amendament. Amendamentul domnului 

Medrea. La art. 14 punctul „f” cu specificaţia: deteriorarea cu intenţie a stâlpilor 

ornamentali pentru protecţie. Adăugarea cuvântului „cu intenţie”. Cine este pentru acest 

amendament?” 

   „Fiind supus la vot, acest amendament a fost votat cu 4 voturi pentru Clepan 

Dimitrie, Medrea Bogdan, Rareş Buglea, Zdrânc Daniel, 2 abţineri Marius Adrian 

Costinaş, Şerdean Dorin Pavel şi 14 voturi împotrivă Paul Voicu, Ioan Bogăţan, Jidveian 

Ovidiu Viorel, Popa Pavel, Sandu Cornel Stelian, Domuţa Iulius Viorel, Albani Rocchetti 

Simone, Pocol Dorin, Pleşa Gabriel, Vasile Crişan, Iancu Gheorghe, Oneţiu Cornelia 

Maria, Marius Presecan, Raul Sebastian Tudoraşcu.” 

    Marcel Jeler: „Deci, a fost respins.” 
 

  Pocol Dorin: „A mai fost un amendament al meu.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Spuneţi-l că poate nu l-am reţinut.” 

  Pocol Dorin: „Cu diferenţierea în funcţie în funcţie de fapt a amenzii. Exact ce 

spunea domnul Medrea. Este diferenţă între intenţie şi accident.” 

  Marius Adrian Corsinaş: „Noi avem un regulament aici de organizare şi 

funcţionare a sistemului de parcare cu plată. Nu putem discuta de vandalizare aici. Ţine 

de alt domeniu. Nu ţine de domeniul reglementării parcărilor. De aceea nu putem veni aici 

cu vandalizarea stâlpilor.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Domnul Pocol! Vă mai susţineţi amendamentul?” 

  Marius Adrian Costinaş: „Pentru vandalizare avem amenzi.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Domnul Pocol! Susţineţi acest amendament? Vă rog să îl 

formulaţi ca să putem vota!” 

  Marius Adrian Costinaş: „Eu cred că e cel mai bine să lăsăm limitele acestea mari, 

că se impune o regulă.” 

  Pocol Dorin: „Ok.” 
 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Mai avem un amendament al domnului Crişan cu 

nuntaşii. L-am notat aici. Cine este pentru?” 

  „Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 1 vot pentru Vasile crişan şi 19 

voturi împotrivă.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu 

amendamentul care a trecut. Cine este pentru?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul împreună cu amendamentul a fost votat cu 19 voturi 

pentru şi un vot împotrivă Vasile Crişan.” 
 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 214/2014. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            



 

 

 

  5. Aprobarea participării la Programul de stimulare a înnoirii parcului auto 

naţional a Căminului pentru persoane vârstnice Alba Iulia  

 Se dă cuvântul  doamnei Bedelean Corina  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii 

publice şi comerţ. 

          Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Bedelean Corina: „Prima  casare.  Avem nevoie de actuala documentaţie pe care 

trebuie să o înaintăm în vederea casării autoutilitarei pe care o avem şi achiziţia uneia 

noi. Cam asta este.” 

      Jidveian Ovidiu Viorel: "Discuţii dacă mai aveţi?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru."   

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

      

S-a adoptat Hotărârea nr. 215/2014 

 

 

    6. Aprobarea finanţărilor nerambursabile alocate pentru activităţile non profit de 

interes local pentru anul 2014. 

 Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

   Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Crina Dumitrescu: " Ca urmare a aprobării acestui regulament prin care se acordă 

finanţare nerambursabilă şi disponibilă, odată pentru numirea comisie de evaluare şi au 

fost alese trei proiecte pe care vi le supunem în mod separat aprobării Consiliului local. 

  Este vorba de Micul Prinţ cu o sumă de 299700 lei, Asociaţia Grădiniţa Lumea 

Ştrumfilor cu 50000 lei şi Fundaţia Comunitară Alba, Change Maker şi Asociaţia 

Uniunea Profesorilor de Informatică din România cu 18800 lei. " 

  Pocol Dorin: „Cine e Micul Prinţ? Ce activitate? E vorba totuşi de trei miliarde 

vechi.” 

  Crina Dumitrescu: „Am un rezumat al acestui proiect.  Asociaţia Mucul Prinţ Alba-

Iulia este o asociaţie formată din mai multe grădiniţe, suma pe care au solicitat-o 

reprezentând 299700 lei. Durata de desfăşurare este de şapte luni şi se adresează la 2045 

preşcolari şi 25 de persoane de sprijin.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Dacă mai sunt întrebări? Dacă nu, o să votăm separat.” 

  Crina Dumitrescu: „Vreau să vă spun că, comisia de evaluare şi-a dat acceptul 

pentru aceste proiecte şi dumneavoastră aţi aprobat această procedură de evaluare a 

proiectelor.” 



 

 

 

  Paul Voicu: „Aceste proiecte stau în licitaţie. Comisia şi-a făcut treaba.” 

  Crina Dumitrescu: „Da. A fost o licitaţie, aşa cum noi participăm la alte licitaţii.” 

  Rareş Buglea: „Câte proiecte au fost? Am câştigat trei. Câte au fost?” 

  Crina Dumitrescu: „Patru nu trei. Au fost depuse şapte.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Supunem la vot pe articole. 

      Supun la vot  Art.1 Aprobă alocarea sumei de 299.700 lei Asociaţiei 

”Micul Prinţ” Alba Iulia pentru implementarea proiectului ”Cetatea micului albaiulian 

- tărâmul unde copiii cresc frumos” în anul 2014. Cine este pentru aprobare?” 

  „Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţinei Pocol 

Dorin, Crişan Vasile, Clepan Dimitrie.” 

 

Jidveian Ovidiu Viorel: „Art.2 Aprobă alocarea sumei de 50.000 lei Asociaţiei 

”Grădiniţa Lumea Ştrumfilor” pentru implementarea proiectului ”Un copil fericit un 

părinte mulţumit” în anul 2014.  Supun la vot. Cine este pentru aprobare?” 

   „Fiind supus la vot, articolul 2 a fost votat cu 16 voturi pentru şi 4 abţineri Rareş 

Buglea, Pocol Dorin, Crişan Vasile, Clepan Dimitrie.” 

 

Jidveian Ovidiu Viorel: „  Art.3 Aprobă alocarea sumei de 13.000 lei Fundaţiei 

Comunitare Alba pentru implementarea proiectului ”CHANGE MAKERS” în anul 

2014. Cine este pentru aprobarea acestui articol?” 

  „Fiind supus la vot, articolul 3 a fost votat cu 13 voturi pentru, un vot împotrivă 

Zdrânc Daniel şi 6 abţineri Pleşa Gabriel, Pocol Dorin, Rareş Buglea, Medrea Bogdan, 

Clepan Dimitrie, Crişan Vasile.” 

 

Jidveian Ovidiu Viorel: „Art.4 Aprobă alocarea sumei de 18.800 lei Asociaţiei 

Uniunea profesorilor de informatică din România pentru implementarea proiectului 

”Net Space digital education, Apulum CAMP 2014” în anul 2014. Cine este pentru 

aprobarea articolului 4?” 

  „Fiind supus la vot, articolul 4 a fost votat cu 14 voturi pentru şi 6 abţineri Zdrânc 

Daniel, Rareş Buglea, Pocol Dorin, Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan, Crişan Vasile.” 

 

Jidveian Ovidiu Viorel: „Supun la vot Art.5 Aprobă modelul Contractului de 

finanţare ce urmează a fi încheiat între Municipiul Alba Iulia în calitate de finanţator şi 

Asociaţia ”Micul Prinţ” Alba Iulia, Asociaţia ”Grădiniţa Lumea Ştrumfilor”, Fundaţia 

Comunitară Alba respectiv Asociaţia Uniunea profesorilor de informatică din România 

în calitate de beneficiari, prevăzut în anexa care face parte integrantă din prezenta 

hotărâre. Cine este pentru aprobare?” 

  „Fiind supus la vot, articolul 5 a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri Medrea 

Bogdan, Vasile Crişan, Clepan Dimitrie.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu cele cinci 

articole. Cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul  împreună cu articolele a fost votat cu 17 voturi 

pentru şi 3 abţineri Pocol Dorin, Clepan Dimitrie, Vasile Crişan.” 

      



 

 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 216/2014 

 

        7. Modificarea anexelor nr. 1 şi nr. 2 din Hotărârea nr. 118/2014 a Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia  

  Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Crina Dumitrescu: „Am intrat în şedinţă de consiliu luna trecută sau în aprilie 

pentru stabilirea sumelor necesare pentru a intra în acest parteneriat. Ca urmare a 

negocierilor care au avut loc între organismul intermediar şi ceilalţi parteneri s-a 

redimensionat echipa de management şi în aceeaşi bani, în aceeaşi sumă se propune o 

modificare. Aceasta este modificarea.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: "Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru 

aprobare?" 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 217/2014. 

 

   8. Modificarea HCL nr. 183/2014 privind aprobarea Cererii de finanţare şi a 

cheltuielilor aferente proiectului  “ Creşterea performanţei  energetice a unor blocuri de 

locuinţe din Municipiul Alba Iulia” 

        Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

     Crina Dumitrescu: "Am primit punctajul necesar şi noi trebuie să mai rectificăm 

hotărârea prin micşorarea sumei contribuţiei locale pe care noi o depunem în cadrul 

acestui program.  Este vorba de reabilitarea blocurilor.  Acest contract se va semna în data 

de 1 august." 

 Jidveian Ovidiu Viorel::  ””AAllttee  ddiissccuuţţiiii  ddaaccăă  mmaaii  ssuunntt??  NNuu  ssuunntt,,  aaşşaaddaarr  ssuuppuunn  llaa  

vvoott  pprrooiieeccttuull  ddee  hhoottăărrâârree..  CCiinnee  eessttee  ppeennttrruu??””  

  ””FFiiiinndd  ssuuppuuss  llaa  vvoott,,  pprrooiieeccttuull  aa  ffoosstt  vvoottaatt  ccuu  2200  vvoottuurrii  ppeennttrruu..””  

    

 S-a adoptat Hotărârea nr. 218/2014 

 

   9. Aprobarea protocolului de Cooperare privind amenajarea unui teren de 



 

 

 

volei pe nisip în cadrul proiectului ”Reţea Pilot Focusată pe activităţi temoprare ca 

instrumente de regenerare urbană” -  Acronim TUTUR 

 Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Călin Hedviga: „După cum ştiţi, municipiul Alba-Iulia face parte din acest 

proiect, din acest program. În cadrul lui vrem să votaţi acest protocol de colaborare 

pentru acest teren de volei pe nisip care se adresează publicului larg. Pentru această 

activitate nu se percep taxe. Este un teren amenajat de către partenerii noştri. Este 

vorba de Poarta I.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Întrebări dacă sunt?” 

  Călin Hedviga: „Comisia are un amendament. Vă rog frumos, în comisie s-a 

ajuns la concluzia că trebuie suplimentat articolul 7 cu punctul „f” ca să sune în felul 

următor: nerespectarea protocolului de la articolul 2, litera „a” dă dreptul municipiului 

Alba-Iulia la rezilierea unilaterală a contractului fără intervenţia unei instanţe de 

judecată, prezenta cauză constituind un pact comisoriu. Adică, e un fel de măsură de 

protecţie să nu se desfăşoare activităţi economice în folosul partenerului.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Eu vreau să vă spun o părere personală dacă nu mai 

sunt întrebări. Aşa cum am spus şi la alte obiective sportive chiar în Cetate, cred că 

amenajarea unui teren de volei pe nisip este un proiect foarte benefic pentru municipiul 

Alba-Iulia dar nu lângă un obiectiv istoric cum este Poarta I. Din acest punct de vedere 

eu o să votez împotrivă. Mă rog! Este foarte aproape de un obiectiv istoric de o 

importanţă primară.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Avem în cadrul Cetăţii teren de tenis.” 

 Pocol Dorin: „Ce program de funcţionare se prevede.” 

 Călin Hedviga: „Programul de funcţionare este până seara la ora 20,00. 

Activitatea se desfăşoară  cu acordul vecinilor din zonă pentru aceste funcţiuni.” 

 Paul Voicu: „Scris.” 

 Călin Hedviga: „Este o activitate cu caracter temporar şi odată cu încheierea 

programului sau cu dorinţa municipiului de a reabilita această zonă, protocolul de 

colaborare se anulează. Şi este o modalitate de a igieniza această zonă până găsim o 

sursă de finanţare pentru a face al doilea circuit.” 

 Ioan Bogăţan: „Este binevenită această propunere pentru că a fost o zonă 

invadată de buruieni acolo şi alte mizerii. S-a curăţat. S-a făcut o muncă voluntară  

extraordinară de către tinerii care au amenajat. Doar gândiţi-vă că şi-au cărat  nisip 



 

 

 

până acolo ca să îşi amenajeze. Şi e publică. Oricine poate să folosească spaţiul. În 

rest, nu sunt restricţii.” 

       Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot. 

Cine este pentru cu amendamentul propus?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru, un vot 

împotrivă Jidveian Ovidiu Viorel şi o abţinere Medrea Bogdan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 219/2014 

  

 

  10. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-

economici, fază PT, aferenţi obiectivului ”Creşterea performanţei energetice a blocului 

20 scara A+B, cu 88 apartamente” din municipiul Alba Iulia  

     Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Crina Dumitrescu: „Se reaprobă documentaţia tehnico-economică cu noi indicatori 

financiari. Tehnico economic nu s-au schimbat. S-a modificat suma.” 

   Pocol Dorin: „Cu cât a crescut?” 

   Crina Dumitrescu: „Nu a crescut. Din contră, a scăzut.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii dacă mai aveţi la acest proiect? Nu sunt, aşadar 

supun la vot. Cine este pentru?” 

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 220/2014 

 

 11. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-

economici, fază PT, aferenţi obiectivului ”Creşterea performanţei energetice a blocului 

18 scara A+B, cu 88 apartamente” din municipiul Alba Iulia. 

        Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Crina Dumitrescu: "Este pentru blocul 18. La fel." 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot. 

Cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  S-a  adoptat Hotărârea nr. 221/2014 



 

 

 

 

  12. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-

economici, fază PT, aferenţi obiectivului ”Creşterea performanţei energetice a blocului 

16 scara A+B, cu 88 apartamente” din municipiul Alba Iulia  

   Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Crina Dumitrescu: „Este la fel.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?” 

        ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 222/2014 

 

 

 13. Aprobarea unor modificări în statul de funcţii al aparatului de specialitate al 

Primarului municipiului Alba Iulia, al Serviciului public ”Administrarea patrimoniului 

local”, al Serviciului public comunitar local de evindenţă a persoanelor, al Direcţiei de 

asistenţă socială, al Serviciului public de asitenţă medicală aflate în subordinea 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia  

  Se dă cuvântul domnului Bucur Vasile care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Bucur Dorică: „A avut loc examenul de promovare în grad. Ca urmare, se modifică 

statul de funcţii pe care Consiliul local îl aprobă.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?” 

        ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 223/2014 

 

 14. Aprobarea unui schimb de locuinţe pentru tineri destinate închirierii din 



 

 

 

municipiul Alba Iulia.  

         Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

            Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Luminiţa Fara: ”Este vorba de două solicitări adresate Primăriei.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 224/2014 

 

 15. Repartizarea unei locuinţe pentru tineri destinate închirierii, rămase vacantă 

din municipiul Alba Iulia  

  Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

        Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Luminiţa Fara: „Este vorba despre o locuinţă ANL  din Ampoi repartizată în 

2004. Titularul contractului a renunţat. Întrucât în 2014 am aprobat o listă de priorităţi, 

luna mai se face repartizarea în ordinea listei.” 

  Pocol Dorin: „Cel de pe locul 7 a acceptat.” 

   Jidveian Ovidiu Viorel:  ”Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui proiect?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 225/2014 

 

  16. Alocarea unor sume de bani, din bugetul local, pentru activităţi culturale. 

         Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

        Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 



 

 

 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Luminiţa Fara: ”Este vorba la art. 1 de alocarea sumei de 3000 de lei pentru 

Colegiul Horea, Cloşca şi Crişan care a solicitat această sumă pentru un schimb 

intercultural între elevi şi profesori ai acestuia cu un liceu din Salzburg în perioada 24 – 

28 noiembrie.” 

   Jidveian Ovidiu Viorel: „Supun la vot articolul 1. Cine este pentru aprobare?” 

   „Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

   Jidveian Ovidiu Viorel: „Art. 2  Aprobă alocarea sumei de 20.000 lei  din bugetul 

local pe anul 2014 - capitol cultură -  către Uniunea Naţională a Restauratorilor de 

Monumente Istorice pentru susţinerea simpozionului ”Studii, cercetări şi abordări 

proiectare şi execuţie în vederea consolidării, restaurării, conservării şi punerii în 

valoare a vestigiilor arheologice din Cetatea Bastionară de tip Vauban Alba Carolina”, 

în perioada 5 - 7 septembrie 2014. Cine este pentru?” 

    Pocol Dorin: „Despre ce este vorba?” 

    Jidveian Ovidiu Viorel: „Îl aveţi în faţă.” 

    Albani Rocchetti Simone: „Să ne spuneţi despre ce este vorba. Aşa ar fi corect.” 

   Jidveian Ovidiu Viorel: „O să îl mai citesc odată pentru dumneavoastră, domnul 

Pocol.” 

   Pocol Dorin: „Nu pentru mine că l-am citit! Dar vrea să mi-l reamintesc!” 

   Jidveian Ovidiu Viorel : „Art. 2  Aprobă alocarea sumei de 20.000 lei  din bugetul 

local pe anul 2014 - capitol cultură -  către Uniunea Naţională a Restauratorilor de 

Monumente Istorice pentru susţinerea simpozionului ”Studii, cercetări şi abordări 

proiectare şi execuţie în vederea consolidării, restaurării, conservării şi punerii în 

valoare a vestigiilor arheologice din Cetatea Bastionară de tip Vauban Alba Carolina”, 

în perioada 5 - 7 septembrie 2014 .” 

   Pocol Dorin: „Foarte bine, domnul preşedinte!” 

   Zdrânc Daniel: „Numai puţin, domnul preşedinte! Articolul 2 nu are avizul 

comisiei!” 

   Luminiţa Fara: „Are avizul comisiei de buget. Favorabil.” 

   Jidveian Ovidiu Viorel: „Supun la vot articolul 2. Cine este pentru?” 

   „Fiind supus la vot, articolul 2 a fost votat cu 15 voturi pentru, un vot împotrivă 

Medrea Bogdan şi 4 abţineri Clepan Dimitrie, Pocol Dorin, Rareş Buglea, Zdrânc 

Daniel.” 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Supun la vot proiectul de hotărâre nr. 16 împreună cu 

articolele. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul şi articolele a fost votat cu 15 voturi pentru şi 5 

abţineri Rareş Buglea, Zdrânc Daniel, Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan, Pocol Dorin.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 226/2014 

 



 

 

 

  17. Îndreptarea erorii materiale la documentatia ,, Plan urbanistic general si 

amenajarea teritoriului administrativ al municipiului Alba Iulia – reactualizare“ 

aprobat prin HCLnr.158/2014. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

  Jidveian Ovidiu Viorel: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 227/2014 

 

 

  18. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia.  

         Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

            Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Călin Hedviga: ”Avem două denumiri de străzi. Ambele denumiri au fost 

aprobate atât în comisia de specialitate din cadrul Primăriei cât şi de Prefectură.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Să înţeleg că a fost propunerea domnului Buglea.” 

 Rareş Buglea: „Am schimbat o denumire mai puţin fericită.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Şi care era denumirea?” 

 Rareş Buglea: „Coincidea cu o altă denumire de stradă. Eleşteului şi 

Heleşteului. Noi avem Heleşteului.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Să trecem la vot. Cine este pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 228/2014 

 

  17. Aprobarea unor documentaţii de urbanism :  

 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE ALINIAMENT 

LA STR. MUNCEL (APROBAT CU HCL 108/2008), ALBA IULIA-MICESTI, 

STR. MUNCEL, NR.7, solicitant PETRE ILIE SI MARIA, GHERMAN 

NICOLAE MARIUS, NICOARA CALIN NICOLAE, ZGARDAN CRISTINA 

MARIA”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

        Călin Hedviga: ”Nu avizează planul urbanistic de modificare a unui alineament în 

PUZ Alba Iulia-Miceşti, strada Muncel. Motivul neavizării este acela că este un teren 

foarte îngust şi nu se încadrează în limitele admise ca  parcelă construibilă. Şi acum vă 

prezint un pic despre ce este vorba. Este vorba despre această parcelă care este foarte 



 

 

 

îngustă care avea retragerea la alineament de cinci metrii. Propunerea era să se reducă 

de la 5 la 3 metrii astfel încât să se poată realiza o construcţie. Construcţia prezentată 

de proiectant fiind posibilă în această parcelă foarte îngustă. Comisia a dat aviz 

nefavorabil.” 

  Pleşa Gabriel: „Strada Muncel ce profil are?” 

  Călin Hedviga: „8 metrii.” 

 Pleşa Gabriel: „Are 8 metrii?” 

 Călin Hedviga: „Da.” 

 Domnul Mirea: „Eu aş vrea să susţin lucrarea respectivă. În mod normal, 

regulamentul general de urbanism prevede o deschidere la stradă minimă pentru un lot 

construibil de 12 metrii. În cursul timpului, avem obiceiul ca şi cazurile particulare 

care au rezultat din parcelări anterioare, din 2008 şi mai vechi să le discutăm în 

comisia de urbanism şi în Consiliul local cu condiţia ca să fie întocmită o 

documentaţie de urbanism care să studieze arhitectural şi urbanistic dacă sunt condiţii 

pentru construire.” 

 Călin Hedviga: „Viabile.” 

 Domnul Mirea: „Şi în multe alte cazuri am aprobat cazuri particulare cu 

fronturi mai înguste la stradă chiar de 8 metrii. Întrebarea beneficiarului a fost: dacă în 

cazuri similare studiate şi demonstrate că sunt viabile şi s-a dat aprobare, de ce pentru 

acest lot nu se poate face aceeaşi derogare ca şi în alte cazuri?” 

 Pocol Dorin: „Într-adevăr în comisia de urbanism am avut şi eu reţineri faţă 

de acest proiect. Dar ulterior am fost la faţa locului şi m-am documentat şi am văzut că 

sunt aprobate şi alte proiecte de genul acesta chiar în vecinătate. Prin urmare aş merge, 

nu aş merge nu să nu îl avizăm ci să studiem un pic mai aproape, eventual să îl 

amânăm. Maxim să îl amânăm. Pentru că, aşa cum spunea domnul arhitect ori e lege 

pentru toţi, ori pentru nici unul! Nu e corect!” 

 Călin Hedviga: „Este ipotetică casa.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Vrea să demonstreze că se poate.” 

 Domnul Mirea: „Frontul la stradă este de 10,55. Retragerea a rămas cu 7,55. 

Casa aceea are 6,55. Volumetria propusă.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Avem propunerea domnului Pocol de a amâna.” 

 Pocol Dorin: „Nu, nu. De a aproba. Cel mult să amânăm. Propun să 

aprobăm.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Supun la vot articolul în forma prezentată. Cine este 

pentru neavizare?” 

 „Fiind supus la vot, articolul în forma prezentată  a fost votat cu 2  voturi 

pentru neavizare Albani Rocchetti Simone, Zdrânc Daniel, 2 abţineri Presecan Marius, 

Şerdean Dorin Pavel şi 16 voturi împotrivă.” 
 

 Marius Adrian Costinaş: „Trebuie să supuneţi la vot avizarea.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „A fost o dilemă tehnică. Îmi cer scuze.” 

 Albani rocchetti Simone: „Vi se pare normal să se construiască case pe 

parcele de 10 metrii? Se pare că suntem în centrul New Yorkului! Ne înghesuim, ne 

înghesuim! Suntem ca pe vremea lui Ceauşescu!” 



 

 

 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Supun la vot avizarea acestui articol. Cine este 

pentru avizare?” 

 ”Fiind supusă la vot propunerea de avizare a articolului 1 a fost votată cu 15 

voturi pentru avizare, un vot împotrivă Albani Rocchetti Simone şi 4 abţineri Zdrânc 

Daniel, Şerdean Dorin Pavel, Presecan Marius, Rareş Buglea.”  

  Marcel Jeler: „A trecut avizarea.” 

 

  Art.2Avizează Planul Urbanistic Zonal „PARCELARE LOTURI, 

CONSTRUIRE LOCUINTE FAMILIALE SI REALIZARE ACCES, ALBA 

IULIA, MICESTI, STR. DRAGASANI, NR.20, solicitant MAN PETRU RAUL, 

DAN IOAN SI SOTIA ARANKA”, conform planului de situatie anexat, cu 

conditia ca, pana la aprobare, sa se rezolve situatia juridica a terenurilor 

destinate modernizarii strazii pentru care se va crea parcela distincta cu folosinta 

drum si a mentinerii canalelor pentru evacuarea apelor pluviale.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil cu condiţa acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”La articolul 2 vă supun tot avizării un teren care are suprafaţa 

de aproape un hectar, pe care beneficiarul doreşte să îl reglementeze ca zonă de 

locuinţe individuale. Dar pentru aceasta are nevoie de un acces care se transformă în 

stradă. Comisia a dat aviz favorabil dar trebuie menţinute condiţiile scrise şi anume:  

de rezolvare a situaţiei juridice a terenurilor pentru că strada propusă de 7 metrii 

afectează o parte din terenul lui Popa Transavia, o parte din terenul vecin. Şi pentru că 

trebuie redesenat canalul de scurgere a apelor pluviale care aduce apele de ploaie de la 

Miceşti spre oraş.” 

 Pocol Dorin: „Sunt trecute condiţiile?” 

 Călin Hedviga: „Da.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru avizare cu condiţia impusă?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  

   Art.3  Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „SCHIMB DESTINATIE DIN 

ANEXA PROVIZORIE PENTRU ACTIVITATI CATEHETICE IN ALTAR DE 

VARA PERMANENT, ALBA IULIA, CETATE ALBA CAROLINA, STR. 

MITROPOLIT SIMION STEFAN, NR. 5, solicitant ARHIEPISCOPIA 

ORTODOXA”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 



 

 

 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Cu ceva vreme în urmă aţi aprobat şi am autorizat  o 

construcţie, un altar de vară la biserica din Cetate, în zona istorică. Iar planul 

urbanistic vă propune să fiţi de acord ca această construcţie să aibă un caracter 

permanent nu provizoriu. Avem şi aviz Ministerul Culturii.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.4Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMPLASARE PANOU 

TRIDIMENSIONAL, ALBA IULIA, STR. GH. SINCAI, solicitant SC TIPOREX 

SRL”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Vă supun atenţiei amplasarea unui panou tridimensional  care 

se află la intersecţia între Gheorghe Şincai  şi strada ce duce la zona Mercur şi a 

nunţilor. Este vorba de un amplasament aflat în zona verde, în axul străzii. E un panou 

tridimensional. La cererea comisiilor s-a modificat un pic proporţia pentru a nu fi atât 

de agresiv.” 

 Pleşa Gabriel: „Mai exact în parcarea de la Fair Play.” 

 Rareş Buglea: „Toate acestea, dincolo de votul nostru trebuie să se supună legii 

publicităţii şi cred că e curând intrată în vigoare.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Oneţiu 

Cornelia Maria.” 

 

 

 Art.5Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, ALBA IULIA, STR. IPOTESTI, NR.25, solicitant DRAGHITA 

GABRIELA MARIA”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 



 

 

 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: „Construire locuinţă unifamilială pe strada Ipoteşti. S-a cerut 

plan urbanistic pentru că terenul este afectat de zone de restricţie faţă de echiparea 

tehnico edilitară şi am vrut să vedem  în ce manieră mai are loc o locuinţă acolo.” 

 Popa Pavel: „Referitor la raportul de informare se cere şi acceptul vecinilor, 

bineînţeles. Un vecin a zis da, celălalt nu e de găsit. Comisia favorabil. Dar să nu 

creăm precedent. Celălalt de negăsit nu vrea să semneze.” 

 Călin Hedviga: „Lăsăm la latitudinea dumneavoastră dacă aprobaţi o 

documentaţie de urbanism dacă cinci vor şi doi nu. De aceea eu vă pun acel raport 

acolo şi să decideţi. Legea este aceasta.” 

 Paul Voicu: „Responsabilitatea consilierilor!” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru şi 2 abţineri Popa 

Pavel, Şerdean Pavel Dorin.” 

 

 Art.6 Nu aprobă Planul  Urbanistic de Detaliu „SCHIMB DE 

DESTINATIE DIN SPATIU COMERCIAL IN SPATIU ALIMENTATIE 

PUBLICA SI CONSTRUIRE COPERTINA PENTRU TERASA, ALBA IULIA, 

B-DUL TRANSILVANIEI, NR.56, solicitant ONITA DAN MIHAI”, conform 

planului de situatie anexat  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Călin Hedviga: ”Schimb de destinaţie din spaţiu comercial  în spaţiu de 

alimentaţie publică şi realizarea unei copertine. Acesta este cu nu aprobă. Suntem pe 

bulevardul Transilvaniei unde este locaţia Renel, unde plătim noi contractul. La 

extinderea pe care o vedeţi cu roşu este o unitate de alimentaţie publică iar terasa pe 

care o vedeţi jos în imagine este o terasă existentă pentru care, până acum se plătea 

închirierea asemeni teraselor sezoniere. Această terasă, pentru că este o terasă care nu 

se desface pe perioada de iarnă, împreună cu dumneavoastră  am stabilit să şi-o 

autorizeze. Să plătească tot timpul anului şi să nu mai avem discuţii cu cei care zic: dar 

el de ce nu şi-a desfăcut terasa? Şi eu plătesc, el nu plăteşte! Motiv pentru care vă 

supun atenţiei documentaţia de urbanism. Comisia nefavorabil.” 

  Paul Voicu: „Eu aş vrea să vă spun ceva. Tot noi, dacă vă aduceţi aminte aici, în 

Consiliul local  când am votat acel regulament  am spus că spaţiile comerciale care au 

o terasă într-un perete, într-un zid al lor şi care se pot menţine tot timpul anului,  să nu 

le dăm drumul să funcţioneze pe un certificat de urbanism şi un contract de închiriere 

sezonier  ci să funcţioneze pe o autorizaţie de construire pe tot anul. Acum, eu mă mir 

că din comisie a plecat cu aviz nefavorabil. Pentru că noi am spus acestor oameni! Şi 



 

 

 

chiar îmi aduc aminte! Doamna Hedviga le-a spus! Haideţi, măi oameni buni, care 

aveţi o copertină pentru apă pe un perete al vostru să vă autorizăm, să funcţionaţi 12 

luni din 12 luni. Deci, noi i-am încurajat să facă documentaţii de urbanism, să vină 

înspre noi, şi noi spunem nu acum! Eu chiar nu înţeleg!” 

  Călin Hedviga: „Vă rog să mă lăsaţi să vă povestesc ceva. Noi vom da 

autorizaţii pentru construcţii cu caracter provizoriu. Aceasta nu permite înscrierea în 

cartea funciară şi limităm pe o perioadă determinată pe care o putem stabili chiar aici 

împreună.” 

  Sandu Cornel Stelian: „Oricum acea terasă funcţionează tot timpul anului.” 

  Albani Rocchetti Simone: „Haideţi să vă spun de ce am dat aviz nefavorabil. 

Pentru că, problema e puţin altfel. De ani de zile e aşa. Omul, din câte am înţeles a 

primit amendă dar niciodată nu a plătit-o dar nici nu a demontat-o! Şi mai mult, este o 

chestie împotriva sistemului pe care l-a avut omul către Primărie, la comportarea pe 

care a avut-o. Adică, mie nu mi se pare logic.” 

  Pocol Dorin: „Aşa este.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Acesta a fost motivul pentru a nu aproba. Pentru că, 

omul a primit amenzi. Nu le-a plătit! Omul a fost înştiinţat de ani de zile să 

demonteze! Nu i-a păsat!” 

 Paul Voicu: „Eu asta vă spun! Că nu este unicul caz. Mai avem cazuri în centru 

pe străzile principale în centru care nu şi le-au demolat, care au lăsat copertina peste 

iarnă acolo. Şi de aceea, noi când am discutat acum 3 sau 4 luni am spus: aceste cazuri  

să le chemăm înspre noi să le autorizăm. Dacă nu mai vreţi, spuneţi: nu mai faceţi 

documentaţii pentru că nu le mai aprobăm! Eu vă aduc doar aminte. Dacă vreţi, vă scot 

procesul verbal  şi vă arăt că aşa s-a discutat!” 

 Pocol Dorin: „Eu înţeleg perfect ce spune domnul Albani şi ce spune domnul 

viceprimar pentru că am fost în comisie. Dar ceea ce subliniem noi este de fapt că 

omul acela ne-a desconsiderat total ca instituţie. Adică, nu a avut de gând deloc să vină 

să îşi plătească  o amensă sau să intre în legalitate. Aceasta este ideea pentru care nou 

am fost scandalizaţi. Să-şi plătească amenzile din urmă şi să intre în legalitate. Aşa îţi 

râde în faţă fiecare şi creează precedent.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Îi putem lua impozit?” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Din punct de vedere legal  chestia aceasta cu atitudinea 

faţă de instituţie nu cred că este o condiţie de a aproba sau a nu aproba. Nu este o 

condiţie de legalitate. Dacă mai sunt alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot 

articolul în forma prezentată. Cine este pentru neaprobare?” 

 „Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 8 voturi pentru neaprobare Medrea 

Bogdan, Clepan Dimitrie, Vasile Crişan, Albani Rocchetti Simone, Rareş Buglea, 

Zdrânc Daniel, Pleşa Gabriel, Pocol Dorin, 4 abţineri Şerdean Dorin Pavel, Iancu 

Gheorghe, Presecan Marius, Jidveian Ovidiu Viorel şi 8 voturi împotriva neaprobării 

Paul Voicu, Ioan Bogăţan, Sandu Cornel Stelian, Oneţiu Cornelia Maria, Domuţa 

Iulius Viorel, Popa Pavel, Marius Adrian Costinaş, Raul Sebastian Tudoraşcu.” 

 Marcel Jeler: „Nu a trecut.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Cine este pentru amânare?” 

 Zdrânc Daniel: „Odată votat proiectul ...” 



 

 

 

 Marius Adrian Costinaş: „Nu se poate. Eventual varianta aprobării.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Care este rezultatul votului?” 

 Marius Adrian Costinaş: ”Nici un rezultat.” 

 Marcel Jeler: ”Votul a fost făcut pentru nu aprobă. Din moment ce, cei care au 

aprobat neaprobarea au fost mai puţini şi în urma votului a rezultat că sunt împotrivă 

ceilalţi ai neaprobării, e clar că nu s-a obţinut nici un rezultat.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Acest proiect poate fi supus aprobării la o şedinţă 

viitoare.” 

 Domuţa Iulius Viorel: ”Supuneţi la vot aprobarea!” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Avem un amendament. Supunem la vot aprobarea.” 

 Marcel Jeler: ”Numai o secundă. Nu e pentru prima dată când  nu s-a putut lua o 

decizie. Aşa că, cu acordul dumneavoastră, sigur că da, la punctul respectiv vom spune 

că, în urma votului proiectul nu a trecut.” 

 Pocol Dorin: ”Atât din punct de vedere cât şi invers, proiectul acesta cum a 

rămas?” 

 Marius adrian Costinaş: ”În aer!” 

 Marcel Jeler: ”Decizia a fost aşa cum a fost şi înainte.” 

 

 Părăsesc sala de şedinţă domnii consilieri Medrea bogdan, Sandu Cornel Stelian, 

Tudoraşcu Raul Sebastian. 

 

  Art.7Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE HALA 

INTRETINERE UTILAJE SI DEPOZITARE MATERIALE, ALBA IULIA, 

STR. TURNATORIEI, NR.10, solicitant SC SIPATUB SRL”, conform planului 

de situatie anexat.  
 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Pe strada Turnătoriei am autorizat un sediu de birouri la 

Sipatub. Acum Sipatub vine să ne solicite ataşat sau cuplat o hală de depozitare 

materiale. Vă arăt o imagine.  Aceasta este clădirea de birouri autorizată şi în 

execuţie.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 Art.8 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „ CONSTRUIRE 3 LOCUINTE 

INSIRUITE, ALBA IULIA - MICESTI, STR. ALEEA BAISOARA, NR.4, 

solicitant SC SENIDO SRL”, conform planului de situatie anexat.  



 

 

 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Între Alba-Iulia şi Miceşti, pe terenul acesta pătrăţos se propun 

trei locuinţe înşiruite. Se pare că acest tip de locuire este foarte căutat  pe piaţa 

imobiliară. Locuinţele arată ceva de genul acesta. Este cu consultarea populaţiei.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 

 Art.9Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMPLASARE TOTEM, ALBA 

IULIA, ZONA PARCULUI UNIRII, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, 

conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Municipiul Alba-Iulia vă propune amplasarea unui totem care 

să deservească ca promovarea evenimentelor în Cetate, spectacole şi tot ceea ce se mai 

întâmplă acolo. Avem şi un aviz de la Direcţia de Cultură. Este un amplasament cu 

caracter provizoriu. O să mă întrebaţi de ce acolo? Pentru că sunt unghiurile de 

perspectivă foarte bune.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 Revin în sala de şedinţă domnii consilieri Medrea Bogdan, Raul Sebastian 

Tudoraşcu, Sandu Cornel Stelian. 

 

 Art.10 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSERVAREA SI 

REVITALIZAREA CAPONIEREI DINTRE BASTIONUL SF. ELISABETHA SI 

BASTIONUL SF. CAROL, CETATEA ALBA CAROLINA – ARS 

CONVIVIALIS ROMANA LA APULUM, solicitant MUNICIPIUL ALBA 

IULIA”, conform planului de situatie anexat.  



 

 

 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Este vorba de conservarea şi revitalizarea caponierei care se 

află în spatele Universităţii. Acest proiect este în colaborare cu Universitatea 1 

Decembrie. Înafară de conservare este vorba şi de revitalizare. Aici se pune problema 

amenajării unor spaţii cu activităţi care să reînvie perioada romană.” 

 Pleşa Gabriel: „Cum se face accesul acolo?” 

 Călin Hedviga: „Odată se face prin spatele Universităţii iar în şanţuri pe scara de 

lemn care există deja şi care dă în Piaţa Toboşarului. Caponiera este similară cu cea de 

pe latura de vest de la Corint. Ştiţi că este un pod de lemn.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

  Art.11Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSERVAREA SI 

REVITALIZAREA IMOBILULUI SITUAT PE STR. MILITARI, NR.3, IN 

VEDEREA AMENAJARII SPATIULUI CULTURAL ANTIQUITAS, CETATEA 

ALBA CAROLINA, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, conform planului 

de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Tot municipiul Alba-Iulia dezvoltă revitalizarea imobilului aflat 

pe strada Militari. După cum ştiţi, este clădirea aceea a grădiniţei, Palatul Copiilor, 

lângă Palatul Princiar, lângă poarta castrului roman. Această grădiniţă se doreşte, 

fiindcă este o construcţie parazitară, demolată pentru că dedesubt  sunt bolţile fostei 

monetării care urmează a fi pusă în valoare.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Un proiect european.” 

 Călin Hedviga: „Da.” 

 Rareş Buglea: „Dacă tot vorbim de o curte acolo, am tot întins şi am tot tras 

numărul de parcări aici. Nu pot fi amenajate 2, 3, 5, 10 în curtea aceea unde, acum, în 

timpul evenimentelor funcţionează tarabe, mici, bere?” 



 

 

 

 Călin Hedviga: „Proiectul prevede un ansamblu cultural atât în interior cât şi în 

aer liber care să se desfăşoare fără să intersectăm curte, pietoni, nu ştiu ce.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Acolo va fi o problemă cu copiii care sunt la Palatul 

Copiiilor pentru că în spaţiul de jos nu au loc. Noi am tot discutat dar nu am pus 

problema ce facem cu copiii. Până la urmă eu cred că la un moment dat s-a făcut o 

greşeală. Clădirea ar trebui să fie a Ministerului. Deci, la momentul când s-au trecut 

cluburile copiiilor şi aşa mai departe, unele în patrimoniul ministerelor – cluburile 

copiiilor, şcolile în patrimoniul localităţilor, clădirea aceea trebuia să treacă. Eu aşa 

cred că, la momentul respectiv, trebuia în acel monitor oficial  să fie în patrimoniul 

ministerului. Ea nu este. Cred că este o scăpare.” 

 Rareş Buglea: „Înseamnă că e la noi.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Da. Este în patrimoniu. Nu ar trebui să fie. Pentru că la 

momentul respectiv ea funcţiona ca şi club al copiilor. Clădirea de jos, pentru că ştiu 

exact, am cumpărat-o acum trei ani cu bani de la Minister. Vă spun exact. Am dat 100 

şi ceva de mii de euro la femeia care a moştenit-o.” 

 Groza Aurica: „De pe strada Decebal?” 

 Sandu Cornel Stelian: „Da. De lângă Ziarul Unirea. Acum trei ani Inspectoratul 

Şcolar Judeţean a cumpărat-o de la proprietar care a câştigat-o în instanţă. Şi am 

cumpărat-o. Şi ea era în patrimoniul Ministerului. De aia v-am întrebat de ce era a 

Consiliului Judeţean? Am crezut că a fost trecută acum în ultimul an.” 

 Aurica Groza: „Este în domeniul public al Consiliului Judeţean.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Nu, nu, nu! E greşeală! E cumpărată. E a Ministerului. 

Şi de aceea, pentru că toate care erau, au fost trecute în patrimoniul ministerului. Deci, 

ministerul e proprietar la Inspectoratul Şcolar şi cluburile elevilor. Legea 

descentralizării a vrut să le treacă la administraţia locală. Şi va rămâne problema 

copiilor care funcţionează ca nişte grupe acolo. Ce vom face cu ei?” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Vreţi să faceţi un amendament?” 

 Sandu Cornel Stelian: „Nu. Doar am expus o situaţie.” 

 Pleşa Gabriel: „Legat de ceea ce spunea domnul Sandu. Există vreo solicitare 

din partea celor care îşi desfăşoară activitatea acolo pentru un alt spaţiu?” 

 Sandu Cornel Stelian: „Eu cred că ei nici nu ştiu ce vorbim noi aici. Nu cred că 

le-a spus cineva.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Aveţi amendamente la acest proiect? Nu sunt, aşadar 

supun la vot. Cine este pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Pocol 

Dorin.” 

 

 

  Art.12Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE SI COLECTIVE, ALBA IULIA, DEALUL FURCILOR, 

solicitant BUCUR VASILE si BUCUR ANA”, conform planului de situatie 

anexat, cu conditia respectarii conditiilor sitului arheologic Podei privind 

inaltimea maxima la cornisa/streasina de 8,5m si la coama de 12,0m.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 



 

 

 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  cu condiţii acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Se referă la zona de pe Dealul Furcilor, strada Izvorului. Aici 

nu avem decât să preluăm un PUZ care nu a fost preluat în PUG dar care a fost aprobat 

la momentul respectiv. Aici vă rog să menţinem condiţia care se impune şi anume:  din 

cauza că zona este un sit arheologic, clădirile să nu fie mai înalte de 8,5 metrii sub 

streaşină şi 12 metrii la coamă.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru 

aprobare cu condiţia impusă?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.13Aprobă Planul Urbanistic Zonal „ELIMINARE TRONSON 

STRADA, ZONA LALELELOR, ALBA IULIA, ZONA STR. I. LANCRANJAN – 

FANTANELE, solicitant CAMELIA CIOANCA SI DAN PAVELEAN”, conform 

planului de situatie anexat  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

   Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Călin Hedviga: “În zona Lidl continuare bulevardul Ion Lăncrănjan după cum 

vedeţi, pas cu pas, artera intermediară paralelă cu Ion Lăncrănjan a fost desfiinţată. 

Acum mai solicităm încă o desfiinţare pe acest tronson la cererea proprietarului de 

teren.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru 

aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  Art.14Aprobă Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE ALINIAMENT 

LA PUZ “DUPA GRADINI”APROBAT CU HCL 41/1998, ALBA IULIA, STR. 

MIHAIL KOGALNICEANU, NR.17, solicitant MOGA CRISTIAN DANIEL, 

MOGA ELENA”, conform planului de situatie anexat  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 



 

 

 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

   Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Călin Hedviga: “Pe strada Mihail Kogălniceanu s-a creat o situaţie conflictuală 

între proprietatea terenului şi reglementarea urbanistică. Reglementarea urbanistică 

prevedea o stradă aşa, dreaptă iar proprietatea determina această stradă curbă  pentru 

care comisia a considerat că în primul plan stă proprietatea.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru 

aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE – MODIFICARE PUZ DEALUL FURCILOR, ALBA IULIA, 

STR. BRANDUSEI, solicitant SIMESCU MIRCEA si ELISABETA, SIMESCU 

MARIANA, BORZA SIMILIE, BORZA VASILE”,  

 Călin Hedviga: „Articolul este retras de pe ordinea de zi de către solicitant.” 

 

 Art.16:Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE HALE 

INDUSTRIALE SI SERVICII, ZONA CENTURII DE OCOLIRE A MUNICIPIULUI 

ALBA IULIA, solicitant URSA  IOAN, BOBOTEAN GLIGOR”, conform planului de 

situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură.  

  Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Călin Hedviga: “Avem un plan urbanistic pentru construire hală industrială. 

Suntem pe un teren adiacent şoselei de centură.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru 

aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi un vot împotrivă 

Zdrânc Daniel.” 

 

 Art.17 Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.3, art.4, 

art.5, art.7, art.8, art.9, art.10 si art.11 perioada de valabilitate de 3 ani. 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Supun la vot art. 17. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  Art.18 Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.12, art.13, 

art.14 si art.15 perioada de valabilitate pana la aprobarea unei alte documentatii de 



 

 

 

urbanism pe terenul reglementat. 

 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Supun la vot art. 17. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 
 

  Jidveian Ovidiu Viorel: ”Supun la vot proiectul de hotărâre nr. 19 împreună cu 

articolele. Cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul împreună cu articolele a fost votat cu 20 voturi 

pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 229/2014 

 

 20. Parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia 

asupra imobilului (teren) situat în Alba Iulia, str. Calea Moţilor, FN 

 Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Aurica Groza: ”Este vorba despre o parcelare. Este spaţiul celor cu clădirea din 

sticlă vis a vis de bisericuţa de lemn.” 

   Pocol Dorin: ”Art Instal.” 

    Aurica Groza: ”Acel colţ este ocupat la această dată cu clădirea din sticlă. Nu îşi 

pot înscrie, bineînţeles construcţia în cartea funciară. Dar ce este interesant este că, 

dânsul aşa a respectat documentaţia de urbanism, autorizaţia de construire doar că la 

vremea respectivă nu s-a respectat proprietatea, când a avizat oficiul de cadastru acel 

plan de situaţie, motiv pentru care eu am venit cu această soluţie să fie parcelat pentru 

a se putea vinde pentru că rectificare nu se poate face ca dânsul să îşi înscrie clădirea.” 

   Pocol Dorin: ”Adică, vreţi să spuneţi că el a fost corect şi nu a ştiut că nu e 

parcela lui?” 

   Aurica Groza: ”Deci, din actele pe care eu le-am studiat, eu l-am găsit la vremea 

respectivă căutând,  834 şi văzând de fapt că dânsul acolo nu a avut proprietate. Dar în 

planul de situaţie  făcut la vremea respectivă, prezentat la Primărie autorizaţie şi 

documentaţii şi tot, aşa rezultă că ar avea şi bucata respectivă.” 

   Pocol Dorin: ”Dar pe mine m-a distrat formularea expertului care a făcut 

lucrarea respectivă: că a zis că el nu a ştiut la ora aceea că nu e terenul lui. E foarte 

grea contabilitatea. De aceea separăm lucruri!” 

  Jidveian Ovidiu Viorel :  ”Discuţii dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, aşadar 

supun la vot cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Pocol 

Dorin.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 230/2014 



 

 

 

 Părăsesc sala de şedinţă domnii consilieri Sandu Cornel Stelian, Raul sebastian 

Tudoraşcu. 

 

 21. Însuşirea documentaţiei de parcelare în vederea înscrierii în evidenţele de 

carte funciară a construcţiei ”Casa de cultură a Sindicatelor” Alba Iulia  

 Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Aurica Groza: ”Aici Casa de Cultură a Sindicatelor nu are înscrisă în CF. Este 

doar un teren. Nu avea înscrisă clădirea în ansamblu. Ei au proprietatea dar fără a fi 

notată în cartea funciară construcţia.” 

   Jidveian Ovidiu Viorel: ”Cum au motivat?” 

  Jidveian Ovidiu Viorel:  ”Discuţii dacă sunt la acest proiect? Nu sunt, aşadar 

supun la vot cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 231/2014 

  

 Revine în sala de şedinţă domnul consilier Raul Sebastian Tudoraşcu. 
 

 22. Rectificarea suprafeţei imobilelor (terenuri) situate în Alba Iulia, str. 

Decebal, nr. 21 

  Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

    Aurica Groza: ”Avem o rectificare. Este vorba de un imobil pe strada Decebal, 

nr. 91, fostă casă naţionalizată. 

   Jidveian Ovidiu Viorel:  ”Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 232/2014 

 

 



 

 

 

 23. Proiect de hotărâre  privind însuşirea documentaţiei tehnice de dezlipire 

pentru imobilul (construcţie) situat în Alba-Iulia, b-dul Republicii. 

 Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Jidveian Ovidiu Viorel:  ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

însuşire?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 233/2014 

 

  24. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea HCL nr. 179/2014 cu 

privire la aprobarea Regulamentului de funcţionare şi utilizare a Bazinului Olimpic din 

municipiul Alba-Iulia. 

 Se dă cuvântul domnului Paul Voicu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Paul Voicu: ”Eu mi-aş permite  să vă spun două lucruri despre proiectul nr. 24. 

De 2,3 zile mă duc acolo. Am discutat cu colegii de la intrare şi cu administratorul. 

Sunt exact aceleaşi persoane despre care eu vă povesteam  când am votat regulamentul 

cu chiloţi tetra şi cu şorturi până la genunchi. Deci, cu hainele de la coasă  vin şi spun: 

domnule, dar scrie aici că e şort de vară din străinătate. Băi frate, regulamentul şi 

normele igienico sanitare! Nu este bazin de agrement. Este bazin de înot profesionist 

şi trebuie slip, cască la cei cu părul lung. Am spus clar în procesul verbal dar nu am 

trecut slip în regulament. Bun. Preluăm atunci, cuvânt cu cuvânt ca să fie clar pentru 

toţi:  cască la cei cu părul lung, bărbaţi şi femei şi slip de baie pentru că este bazin 

profesionist de înot.” 

   Rareş Buglea: ”Vindeţi produsele acestea la intrare!” 

   Paul Voicu: ”Nu se poate aşa ceva.” 

   Rareş Buglea: ”Noi o să scoatem la licitaţie spaţiul comercial de acolo şi una 

dintre condiţii, putem să cerem comercianţilor care vor câştiga să aibă aceste produse. 

E de datoria noastră chiar dacă nu este impusă de vreo lege.” 

   Paul Voicu: ”Acest spaţiu este pentru cafenea şi alimentaţie publică. Nu este 

magazin.” 

    Jidveian Ovidiu Viorel:  ”Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui proiect?” 

   ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru şi un vot împotrivă 

Medrea Bogdan.” 

 



 

 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 234/2014 

 

       II. Diverse 

 

 1. Jidveian Ovidiu Viorel: ”Avem la Diverse raportul de deplasare în Lanzhou 

- China a domnului Primar Mircea Hava şi a domnilor consilieri raul Sebastian 

Tudoraşcu, Gabriel Pleşa, Jidveian Ovidiu Viorel.” 

 

 2. Jidveian Ovidiu Viorel: ”Tot la capitolul Diverse mai avem Raportul           

nr. 52136/2014 privind verificarea activităţii asistenţilor personali şi situaţiei 

persoanelor cu handicap grav pe semestrul I - 2014 precum  şi Raportul de activitate 

semestrul I 2014 cu  nr. 54746/23. 07. 2014 cu principalele activităţi derulate de 

compartimentul Asistenţă medicală Comunitară din cadrul Direcţiei de Asistenţă 

Socială Alba-Iulia pe semestrul I, anul 2014. 

 
 

  III. Stabilirea şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe 

luna august  2014. 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Propun ca şedinţa ordinară din luna august să aibă loc 

în data de 28 august 2014. Cine este pentru?” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa 

de azi închisă. 

 

Alba Iulia, 31 iulie 2014 
 

 

   

         PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                       SECRETAR 

                         Consilier                                                          Marcel Jeler 

               Jidveian Ovidiu Viorel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 
   


